

發行人：梁欣榮 (Yanwing Leung)

主 編：柯悌穆 (Timothy Casey)

Past Events

- September 7 學士班新生座談暨家長日。
Freshman Orientation and Parents' Day was held.
- September 11 召開系教評會。
A DFLL's Teachers' Evaluation Committee Meeting was held.
- September 12 舉辦 102 年度翻譯學程系列講座。
2013 Translation & Interpretation Lecture Series:
Moderator: Prof. Darryl Sterk (石岱崙助理教授)
Speaker: Prof. Sze Pui Kwan (關詩珮副教授, Division of Chinese, Nanyang Technological University)
Title: 英方譯者的後續生命：十九世紀大英帝國的中文教授
The 'Afterlife' of British Interpreters: Professors of Chinese in the Nineteenth-Century British Empire (delivered in Chinese)
- September 25 召開作文委員會會議。
A plenary meeting of the DFLL Composition Committee was held.
- September 27 1. 召開翻譯碩士學位學程學程會議。
A GTPI Program Affairs Meeting was held.
2. 召開翻譯碩士學位學程師生座談會。
A GPTI Program Forum was held.
- September 30 中外文學九月號出刊日。
The September issue of *Chung Wai Literary Quarterly* was released.

Future Events

- October 2 (Wed) 召開系務會議暨迎新茶會。
A Department Affairs Meeting and a welcoming tea party will be held.
Venue: College Conference Room, 2F, College of Liberal Arts Building
Time: 2:30-4:30 pm, October 2, 2013
- October 9 (Wed) 召開系教評會。
A DFLL's Teachers' Evaluation Committee Meeting will be held.

Notices

2014-2015 年度傅爾布萊特研究學者資深學者研究獎助金、博士後研究獎助金及專業人

員創作藝術家研習獎助金計畫開放申請（限設籍並居住在中華民國境內之中華民國公民）。如老師有意申請，請於 **102 年 10 月 14 日** 前完成 [線上申請](#)，並將申請資料與您的「校內提名申請書」與書面資料送至系辦，由系辦知會課程委員會後送國際事務處辦理。

(For Taiwan Citizens) The Foundation for Scholarly Exchange (Fulbright Taiwan) is accepting applications for the 2014-2015 Senior Fulbright Research Grants, and Non-Academic Professionals Fulbright Grants. To apply, please complete your [on-line application](#) and send your NTU Nomination Form and application materials to the Department Office before **Oct. 14, 2013**. We will forward the information to the DFLL Curriculum Committee for making course arrangements, and submit your Nomination Form to the OIA.

相關資訊 Application Information :

<http://www.fulbright.org.tw/dispPageBox/CtCh.aspx?ddsPageID=FOSEGRANT>